
Zápisnica 

z 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Ovčiarsko konaného  

dňa  22.05.2015 

 

 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí prerokovalo: 
 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva   

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

5. Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva č. 34/2015 -  č. 40/2015 zo dňa 15.04.2015 

6. VZN č. 2/2015  o dani za ubytovanie - schválenie 

7. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce Ovčiarsko za rok 2014 

8. Schválenie Záverečného účtu Obce Ovčiarsko za rok 2014 

9. Výročná správa za rok 2014 

10. Rôzne 

11. Interpelácia poslancov 

12. Diskusia   

13. Záver 
 

1.  Otvorenie zasadnutia 
Rokovanie 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Ovčiarsko („ďalej len OZ“)  

otvorila p. Darina Ninisová, starostka obce. Privítala všetkých prítomných a poslancov OZ. 

Poslankyňa Monika  Habáňová sa písomne ospravedlnila z neúčasti na zasadnutí OZ. 

Starostka obce konštatovala, že zasadnutie OZ je uznášania schopné, počet prítomných 

poslancov je 6. Rokovanie zasadnutia OZ viedla starostka obce.  
 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starostka obce p. Darina Ninisová určila za zapisovateľku Máriu Isteníkovú a za 

overovateľov zápisnice Ervína Schmiegera  a Juraja Čillíka. 

OZ zobralo na vedomie určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice. 
 

3. Voľba návrhovej komisie 
Starostka obce p. Darina Ninisová navrhla do návrhovej komisie  Ľuboša Ballaya a Ľuboša 

Hofericu.  
OZ zvolilo návrhovú komisiu v navrhovanom zložení. 
 

4. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
Starostka obce predložila návrh programu zasadnutia, ktorý bol zverejnený na úradnej 

tabuli a tiež na webovej stránke obce v súlade s § 12 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Vyzvala poslancov OZ na zmenu alebo 

doplnenie návrhu programu zasadnutia. Poslanec OZ Bc. Jozef Hasko navrhol doplniť do 

programu OZ samostatný bod 10. Vyčlenenie finančných prostriedkov na výstavbu 



Viacúčelového objektu OFK.  Následne dala starostka obce hlasovať o doplňujúcom 

návrhu programu zasadnutia OZ a následne  ako celku.  

OZ schválilo  program zasadnutia OZ s  doplňujúcim návrhom o Bod. 10 Vyčlenenie 

finančných prostriedkov na výstavbu Viacúčelového objektu OFK a ostatné body programu OZ 

postupne prečíslovať  a následne ako celku.  

 

5. Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva č. 34/2015 - 40/2015 zo dňa 15.04.2015 
Pani Darina Ninisová, starostka obce vykonala kontrolu uznesení  č. 34/2015 – č. 40/2015 

prijatých na zasadnutí OZ dňa 15.04.2015, konštatovala, že prijaté uznesenia sú splnené. 

 

6. VZN č. 2/2015 o dani za ubytovanie – schválenie 

Starostka obce predložila na schválenie VZN č. 2/2015 o dani za ubytovanie, ktoré bolo 

vyvesené 15 dní na www. stránke a na úradnej tabuli obce Ovčiarsko bez pripomienok. VZN 

bolo navrhnuté na schválenie v súvislosti so zmenou  Občianskeho zákonníka, v ktorom sa v 

§ 754 až 759 upravuje predmet dane. Predmetom dane je okrem ubytovacích zariadení aj 

rodinný dom, .. stavba slúžiaca na viaceré účely. Poslanec Bc. Jozef Hasko nesúhlasil 

s výškou sadzby dane 0,25 € na osobu a prenocovanie, navrhoval výšku sadzby a to 0,80 € na 

osobu a prenocovanie, pričom nezískal podporu pre svoj návrh.   

OZ schválilo VZN č. 2 o dani za ubytovanie. 
 

7. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce Ovčiarsko za rok  

    2014 

Hlavná kontrolórka Ing. Elena Šuteková predniesla Odborné stanovisko hlavného kontrolóra 

k záverečnému účtu obce Ovčiarsko za rok 2014. 

OZ zobralo  odborné stanovisko  HK na vedomie. 

 

8. Schválenie Záverečného účtu Obce Ovčiarsko za rok 2014 

P. Ing. Elena Šuteková predniesla komentár k Správe audítora za rok 2014. Starostka obce  vo 

svojom vystúpení poukázala na bežné príjmy, či už od darcov a sponzorov, ďalej  príspevku 

na zamestnanosť od ÚPSVR, príspevku na opravu miestnej komunikácie od š.p. LESY SR 

a zároveň vyzvala poslancov na diskusiu k Záverečnému účtu. Ekonómka Ing. Knappová  

vysvetlila Ing. Ľubošovi Tóthovi na emailový dotaz k Záverečnému účtu „Prečo sú odpisy v r. 

2014 nižšie ako v r. 2013 ? a stav účtu 384 Výnosy budúcich období – stav účtu“ -  dôvodom  

zníženia odpisov oproti r. 2013 bolo doodpisovanie viacerých majetkových položiek 

z odpisovania – Rozšírenie plynofikácie Záhumnie II, miestny rozhlas,  PC zostava, územný 

plán a celá trieda 018 a 019. Účet 384 Výnosy budúcich období obsahuje kapitálové transféry 

z minulých rokov, ktoré sa zúčtovávajú rovnomerne s odpismi, ďalej nájom pozemkov od 

ND, a.s. vyplatený v decembri 2014 zaplatený vopred na 4-ročné obdobie a kapitálový 

transfér od nadácie SPP na rekonštrukciu areálu MŠ, ktorý sa zúčtováva do výnosov 

rovnomerne s odpismi. Bc. Jozef Hasko diskutoval k predloženému Záverečnému účtu za rok 

2014 – k časti 6. Bilancia aktív a pasív k 31.12.2014 – Dlhodobý nehmotný majetok ZS 

k 1.1.2014 5 940,06 €, KZ k 31.12.2014  je 0. Ekonómka vysvetlila, že  sa celá trieda Drobný 

nehmotný dlhodobý majetok 018 a 019 sa doodpisoval a zostatková cena sa rovná 0.  Ďalej sa 

informoval v časti 7. Prehľad o stave a vývoji dlhu k 31.12.2014 -  záväzok voči dodávateľom 

vo výške 30,51 €. Ekonómka vysvetlila, že záväzok voči dodávateľom vznikol tým, že 

neuhradené faktúry k 31.12.2014 boli aj preplatkové faktúry a ich započítaním vznikol 

celkový záväzok 30,51 €, ktorý sa začiatkom roka 2015 vysporiadal. Položka Ostatné 

zúčtovanie so subjektmi mimo verejnej správy vo výške 400,-  €, záväzok sa týka daru, ktorý 

sme prijali 31.12.2014 od poslancov bývalého OZ, táto čiastka sa nevyčerpala a prenáša sa do 

ďalšieho obdobia.   

 



Starostka obce predložila záverečný účet na schválenie. 

OZ schválilo záverečný účet obce a celoročné hospodárenie obce za rok 2014 bez výhrad 

a použitie prebytku celkového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu v celkovej výške 

52 479,09 €. 

 

9. Výročná správa za rok 2014 

Ekonómka obce Ing. Ivana Knappová predniesla Výročnú správu za rok 2014. 

OZ zobralo na vedomie Výročnú správu obce Ovčiarsko za rok 2014. 
 

10.  Vyčlenenie finančných prostriedkov na výstavbu Viacúčelového objektu OFK  

Poslanci diskutovali k výstavbe Viacúčelového objektu OFK, poslanec Ervín Schmieger navrhol 

uvoľniť z rezervného fondu čiastku, ktorá by bola potrebná na 1. etapu, poslanec Bc. Jozef Hasko 

navrhol začať s výstavbou čo najskôr, aby sa budova dala pod strechu, poslanec Ing. Ľuboš Tóth 

súhlasil  s predloženými návrhmi. Poslanec Ľuboš Hoferica diskutoval, že je za to, aby sa začalo 

s výstavbou, pripomenul, že cesta Na Priedevsie je v havarijnom stave, cesta je posunutá do 

súkromných pozemkov a taktiež aj DCO je v stave, kedy ho treba opraviť.  

Starostka obce diskutovala k obecnej ceste, cesta sa začala riešiť v minulom roku, čomu predchádzala 

petícia a sťažnosť obyvateľov ul. Na Priedevsie. V minulom roku bola vykonaná úprava cesty 

mechanizmami Združenia Ovčiarsko a bolo prisľúbené  v tejto veci pokračovať. 

Prítomní poslanci diskutovali k výstavbe  a Ing. Ľuboš Tóth navrhol vyčleniť na výstavbu 

Viacúčelového objektu OFK 30 000,-, následne p. starostka dala o tom hlasovať. 

OZ schválilo použitie prostriedkov z rezervného fondu na kapitálové výdavky v roku 2015 na 

výstavbu Viacúčelového objektu OFK vo výške 30 000,- €. 

 

 11. Rôzne 

Aktuálne informácie p. Dariny Ninisovej, starostky obce: 

 Informácia o začiatku prác na výstavbe bezpečnostného chodníka sa posúva na 

01.06.2015. 

 Zakúpenie LED trubíc na výmenu doterajších žiarivkových svietidiel verejného 

osvetlenia. LED trubice budú súčasťou faktúry za vykonanú údržbu verejného osvetlenia..  

 Pripraviť návrh zmeny  Zásad odmeňovania poslancov na budúce zastupiteľstvo. 

 27.5.2015, t. j. v stredu bude  odovzdané osobné motorové vozidlo od Polície SR na 

základe darovacej zmluvy.  

 Bol vykonaný prieskum zákazky „Prepracovanie územného plánu obce“, víťazným 

uchádzačom bol Ing. arch. Ján Burian – Urbion. Je potrebné začať v prípravných prácach, 

aby sa mohlo požiadať o dotáciu. Na územný plán  nie sú vyčlenené finančné prostriedky 

a preto ich treba schváliť. Taktiež bolo vysvetlené poslancom predpokladaný rozsah 

potreby finančných zdrojov na obstaranie územného plánu obce. Podľa informácií 

obstarávateľa doterajší územný plán obce je veľmi obmedzene vyhotovený, je potreba 

komplexného posúdenia územia s rešpektovaním požiadaviek na nové územné plány obcí.  

 Na zdĺhavosť zistenia kontaktu na reštaurátora 3 nástenných malieb v Kaplnke 

v Ovčiarsku, starostka obce predložila cenovú ponuku na reštaurovanie spomenutých 

malieb a to vo výške 480,- € bez DPH. Celková cena činí 576,-€. 

 

 OZ  zobralo na vedomie informácie starostky obce. Schválilo vyčleniť na obstaranie  

územného plánu Obce Ovčiarsko  čiastku vo výške 5 000,- € a reštaurovanie nástenných malieb 

obrazov v kaplnke vo výške 576,- €. 

 

 



12. Interpelácie poslancov 

 

Starostka obce p. Darina Ninisová vyzvala poslancov OZ, aby predložili interpelácie.  

Poslanec Ľuboš Ballay: 
- Vo svojom diskusnom príspevku žiadal, aby z internetovej stránky našej obce bola  

    odstránená virtuálna prehliadka časti obce v zimnom období,  

-  ďalej poukázal na to, že po dedine sa pohybuje líška, ohrozuje občanov a ich majetok. 

Starostka obce odpovedala, že požiada správcu www. stránky o odstránenie  virtuálnej 

prehliadky. Uvedený problém, že sa líška pohybuje po dedine  konzultovala s Poľovníckym 

združením Hubertus, je potrebné hneď telefonovať, aby sa tento problém vyriešil. 

Poslanec Ľuboš Hoferica: 

- tlmočil podnet občana obce, že obec by sa mala dôstojnejšie rozlúčiť so zosnulými občanmi,  

  navrhol, aby  sa   na poslednú  rozlúčku kupoval veniec.  Poslanci diskutovali k uvedenému  

  problému,    dohodli sa,  že veniec  sa bude kupovať v cene 30,- €. 

Poslanec Juraj Čillík: 

- informoval sa o kosení trávy popri hlavnej ceste. Starostka obce informovala, že  údržbu –  

  kosenie trávy  popri ceste III. triedy vykonáva Správa  ciest  ŽSK a v tomto období   by   

  kosenie   malo byť vykonané.  

Poslanec Bc. Jozef Hasko: 
- vo svojom diskusnom príspevku poukázal na to, že bol nanovo vyznačený prechod pre  

   chodcov cez hlavnú cestu na ul. Dohnányho. Je potrebné sa informovať, že v obci sú ďalšie  

   križovatky, kde by bolo vhodné  taktiež vyznačiť prechody kvôli bezpečnosti cestnej  

   premávky, 

- informoval sa,  kto býva v administratívnej budove Agrodružstva, či má užívacie povolenie  

   na bývanie, 

- požiadal, aby pracovné stretnutia poslancov OZ boli oznamované aj telefonicky.  

Poslanec Ervín Schmieger: 
- informoval OZ o tom, že v sobotu 23.5.2015 sa bude konať brigáda na vyčistenie  

   Ovčiarskeho potoka v časti popri rodinných domoch č. 91 a č. 88 smerom nahor a zároveň  

   vyzval všetkých poslancov, aby sa brigády zúčastnili. 

 

OZ Obce Ovčiarsko zobralo na vedomie interpelácie poslancov OZ a schválilo zakúpenie 

venca vo výške 30,- € na dôstojnú rozlúčku so zosnulým občanom obce Ovčiarsko a mnohé 

z interpelácií boli vykonzultované a vyriešené.  
 

9. Diskusia 
Diskusia občanov sa nekonala. 

 

10. Záver 
            Starostka obce poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

            Zasadnutie OZ bolo ukončené o 20.20 h. 
 

V Ovčiarsku dňa 22.05.2015 

Zapísala: Mária Isteníková       ................................................. 

             Darina Ninisová                                                                                 

                                                                                         starostka obce 

 

Overovatelia:   Ervín Schmieger                   ...................................... 

                        

                        Juraj Čillík                               ......................................     


